

《单词百科:architrave是什么意思?architrave怎么发音?architrave的解释和用法》

英语单词architrave是什么意思?architrave怎么读?architrave怎么发音?简答网为您整理了architrave的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



architrave怎么读

architrave的读音:[' ɑ :k ɪ tre ɪ v]

architrave的意思

1、n.门窗的头线条板;柱顶过梁;额枋;框缘;

architrave的相关词组

- 1、architrave jambs 门窗线条板边框;
- 2、architrave block 门贴脸座, 门头线墩子;

3、architrave cornice 门、窗框上槛檐板;门框上槛檐板;

architrave的双语例句

1、The frail columns bear the architrave.

细弱的支柱支撑着框缘.

2、A plain or decorated horizontal part of an entablature between the architrave and cornice.

水平面雕刻在框缘和檐板之间的带子.

3、A plain or decorated horizontal part of entablature between the architrave and cornice.

檐壁上横梁中在框缘和"额"."板"."之间简易或有装饰的水平部位.

4、A horizontal sculptured band between the architrave and the cornice.

水平面雕刻在框缘和檐板之间的带子.

5、The operation principle, the control system realized, the conductions set and the communication software architrave are also illuminated in detail in this paper.

文章详尽介绍了数控冲齿机的工作原理、系统实现、指令设置和通讯软件设计,最后给出新系统达到的技术指标和实际运行效果。

6、A tablet placed horizontally on top of the capital of a column as an aid in supporting the architrave.

一块作为楣梁支撑物水平放在圆柱顶部的平板。

7、This paper introduces carrier wave's generation and identification of wireless communication in measuring and controlling system based on single-chip computer, the structural architrave of the system is also given.

本文介绍了单片机测控系统中无线通讯载波信号的产生及其新的识别方法,并给出系统构成框图。

8、GK9-25 adopts double lines chain architrave, suitable for various bags, kraft paper bags, flax and plastic knitting bags sewing use.

GK9-25手提式封包机采用双线链式，针距可调线迹，适用于各种盛满物品的牛皮纸，麻布，塑料编织袋封口之用。

9、Above all among post-modernism architecture field, through all kinds of elements of different forms and styles, we can feel the architrave semantics and design idea reflected by architects.

尤其在后现代主义的建筑中，各种不同形式和风格的建筑透过建筑的各种元素，我们可以感触到建筑师反映出来的建筑语义，以及他们的设计理念。

10、In Greco-Roman architecture it is a horizontal band, often decorated with relief sculpture, between the architrave and cornice of a building.

希腊罗马建筑中，这是一种额枋和檐口之间的水平带饰，通常饰以浮雕。

11、And the main performance of FPGA used in implementation of coding and decoding, the design method, implement architrave, soft flow chart, emulation map, result and debugging process are introduced in detail.

详细给出了实现编译码器所采用的FPGA的主要性能，编码及译码器的设计方法、实现框图、编程方法、仿真波形、结果及调试过程。

12、In a remarkable feat of engineering, they support the three roof levels and, in succession, a huge square brace (earth), circular architrave (heaven), and vast interior cupola.

此一建筑表现工程学上惊人的业迹，它连续支撑三层屋顶：包括一个巨大的方型支柱（代表地）、圆形的柱顶过梁（代表天），以及广阔的内部穹顶。

13、This paper brought forward the method of quick scanning self_synchronization being adapted for the short_wave hopping communication based on the method of waiting and searching self_synchronization, and worked out the principle architrave of the system to realize it.

在研究了等待搜索式自同步方法的基础上，提出了适用于短波跳频通信的快速扫描式自同步方法，设计了实现该同步方法的系统原理框图。

以上是简答网为您整理的architrave怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于arch

itrave的用法、architra

ve的释义、architrave的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/architrave>

